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Verslag vergadering Wijkraad Molenwijk Haarlem dinsdag 17 januari 2023 
Locatie: Frieslandlaan 1, Het Open koffie Huis 

Aanvang 19.30u 
 

Wijkraad : Bestuur: Riet Ooms (voorzitter); Ruud Norg (penningmeester). 

  Leden: Frits Breen (wijkbeheer); Marlies Vercruysse (ambtelijke stukken);  

  Notulist: Sylvia van den Berg 
 
Gasten : Joop Spiekermann (Park Oosterspaarn); Hans Langbroek (website); Rosa Scheper en collega Joram 

(Handhaving); Gerard van Nimwegen, Annetta Langreder, Frank Schouten (bewoners) . 
 
Afwezig : Marjolein Huijser (secretaris); Paulien Heesbeen (lid, coördinator Buurtouders); Ben Ali (lid, Buurtouder 

Jamila Ereduani (lid); Jolanthe Singh (aspirantlid); Marieke van den Nouweland (Elan Wonen); Lodewijk 

Wittert, Wendy Plompen (bewoners). 
 

 
 

1. Opening vergadering en mededelingen door de voorzitter 

Riet opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom op deze eerste openbare vergadering van 2023.  
 

Zij kondigt aan dat op 25 januari hier in Het Open koffie Huis een Nieuwjaarsreceptie wordt gehouden, waar 

alle bewoners van Molenwijk welkom zijn en waar heerlijke Syrische, Turkse, Marokkaanse Somalische én 

Nederlandse gerechten te proeven zijn.  
 
2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Verslag vergadering 15 november 2022 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag is goedgekeurd en daarmee vastgesteld. 

 

4. Ingekomen berichten 

Aan de orde zijn gekomen: 

 Parkeren Waddenstraat: Enige tijd geleden werd door VvE Waddenstraat 523-777 de vraag gesteld of er 

een parkeergarage zou komen op het huidige parkeerterrein naast het appartementencomplex of dat het 

slechts een gerucht betrof. Er is nog geen reactie van de gemeente gekomen. Wel is duidelijk dat er geen 

definitief plan voor is. 

 Ganzenjacht: De wijkraad ontvangt nog steeds vragen of opmerkingen inzake de ganzenjacht. Tijdens de 

openbare vergadering van oktober bleek dat het verbieden van de ganzenjacht geen kans van slagen heeft. 

Het beleid hiervoor wordt op landelijk en zelfs Europees niveau bepaald. Om de overlast die bewoners 

ondervinden van de jacht te beperken, heeft de wijkraad de jager bereid gevonden om nogmaals een 

vergunning aan te vragen voor  afschot met een geluidsdemper en heeft daartoe een brief ter 

ondersteuning opgesteld. De aanvraag is wederom niet gehonoreerd. De wijkraad heeft om 

bovengenoemde redenen besloten de toegezegde conceptbrief die bewoners als leidraad konden 

gebruiken bij het aangeven van hun bezwaren omtrent de jacht niet te verspreiden; het is duidelijk 

geworden dat hiermee geen enkel resultaat geboekt zou worden. Een andere jager heeft te kennen 

gegeven dat de jagersvereniging bezig is met een verzoek voor wetswijziging inzake geluidsdempers. 

 Vergunning woningsplitsing Scharreveld: Op 1 februari a.s. worden de bezwaren van bewoners behandeld 

door de gemeente. De wijkraad zal hierbij vertegenwoordigd zijn. 

 Bomenkap Zuid Schalkwijkerweg: Er is heel veel overleg geweest met alle instanties: de gemeente, de 

Bomenridders, de Bomenwachters, de Egelbescherming, landschapsarchitect, stadecoloog enz. Voor de 

wijkraad dus geen reden om nu - terwijl we weten dat met alle partijen tot tevredenheid is gesproken over 

de noodzakelijke kap, hier nog tegen te gaan ageren.  
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5. Werkgroepen 

a. Beheer en Onderhoud 

Frits meldt de volgende zaken: 

 Speelplek Beveland/ Rampspol: Speeltoestel wordt in februari geplaatst. 

 Pleintje Saeftinge (nabij hoek Sloeweg / Biesbosweg): De bloembakken zijn geplaatst. In verband met 

de vorstperiode is de beplanting later gepland.  

 Herstel scheuren in asfalt op het fiets-/voetpad Hommeldijk: Verloopt moeizaam; er is sprake van twee 

eigenaren: de weg is van de gemeente en de dijk van Rijnland. Deze laatste heeft plannen de dijk te 

versterken. Onderhoud van de weg is hard nodig, ook met het oog op grotere drukte tijdens de 

werkzaamheden aan de Zuid Schalkwijkerweg. 

 Drainage Molenplaspark: Frits blijft hier druk op houden. 

 Parkeren Scharreveld: plan is in de maak. 

 Bomenparticipatie: bewoners zijn uitgenodigd hun ideeën te uiten inzake het bomenplan. De Antea 

Groep gaat hiermee aan de slag. 

 Laadplaats Jumbo + parkeerplaats: Bij regenval staat het helemaal blank. Frits heeft dit aangezwengeld 

bij de gemeente. Ook Jumbo houdt zich hiermee bezig. 

b. Buurtouders 

 De Buurtouders beschikken nu over een eigen ruimte aan de Bergvennen, welke gratis is aangeboden 

door Elan Wonen. 

 De gemeente is gevraagd weer camera’s te plaatsen in het gebied rond Jumbo. Winkeliers hebben 

aangegeven aan tafel te willen met politie en handhaving voor overleg. 

 Er zijn momenteel acht Buurtouders. Versterking is welkom. 

 

6. Informatie verduurzamingsplannen Watermolenplantsoen (Joop) 

Joop laat weten dat naast het Watermolenplantsoen ook Park Oosterspaarn en de vier woningen aan de 

Zwemmerslaan bedoeld worden. Er wordt nu nog gebruik gemaakt van een ketel in de woningen en voor het                           

verduurzamen zijn de koppen bij elkaar gestoken. 

Deze maand is een aanvraag subsidie gedaan ten behoeve van een haalbaarheidsstudie, uitgevoerd door een 

ingenieursbureau. Het lijkt al duidelijk dat geothermie niet mogelijk is; er wordt verder gekeken naar warmte 

/ koude opslag, zonnethermie en warmtepomp. 

De gemeente doet voorlopig nog niets voor deze buurt: de bewoners zullen het geheel zelf moeten financieren. 

Hoewel de mogelijkheid van een duurzaamheidslening bestaat, zijn de VvE’s niet onverdeeld enthousiast 

vanwege de hoge kosten die met de verduurzaming gepaard gaan. 
 
Annetta laat weten dat de projectleider (VvE Prattenburg) bezig is met het uitrollen van een stappenplan. Het 

ontbreekt echter aan concrete kennis en/of duidelijkheid over het onderwerp vanuit de gemeente. Gerard 

zegt ook vast te lopen en niet verder te komen dan het aanspreekpunt (= voorzitter VvE Pampus; eerder 

aangeboden hierover kennis te willen delen). Riet geeft aan dat het daar wat moeilijk ligt omdat er sprake is 

van deels huur (via Ymere) en deels koop. 
 
Joop geeft aan wel een stukje voor de wijkkrant te willen schrijven over de genomen stappen en hoe het 

vervolg verloopt. 
 
Riet zegt dat de wijkraad een bijeenkomst kan organiseren ten behoeve van de VvE’s, opdat de aanwezige 

kennis hierover met elkaar gedeeld kan worden. Joop geeft aan dat het wel wenselijk is dat de gemeente 

(wethouder) hierbij aanwezig is; er is duidelijkheid nodig! Ruud geeft aan dat ook Stascha Nelis 

(energietransitie) hierbij uitgenodigd kan worden. 
 
Joop raadt aan een gratis online woningscan te doen via: https://woningplanner.duurzaambouwloket.nl/ 
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7. Informatie over transitie: van wijkraad naar wijkplatform 

Op 1 januari 2024 zijn er geen wijkraden meer. Het College B&W verwacht op die datum  de Verordening op 

de wijkraden in te trekken en de wijkplatforms van start te laten gaan. Hiertoe heeft het College een 

startnotitie vastgesteld. 

Er is nog veel onduidelijk over hoe e.e.a. ingevuld zal worden en welke bevoegdheden of mate van inspraak 

het platform krijgt. Of wie er gaat bepalen waaraan het wijkbudget wordt besteedt. Ook lijkt de samenstelling 

van het platform te kunnen wisselen. De precieze vorm en werkwijze krijgt in het komende half jaar vorm op 

basis van gesprekken die in de wijk gevoerd gaan worden door de gemeente. 

De verwachting is dat in het derde kwartaal het beleid en de uitwerking daarvan gereed is voor inspraak om in 

het vierde kwartaal door de Raad te worden vastgesteld. 

 

De vier wijkraden van Schalkwijk hebben overleg gehad. Buiten alle onduidelijkheden over de invulling van het 

geheel zijn zij het eens dat goed functionerende wijkraden niet zonder meer aan de kant gezet zouden mogen 

worden. Daarnaast vormt het 4 wijkradenoverleg – bestaande uit de vier wijkraden, Gemeente, Politie, 

Veiligheid, Centrum Schalkwijk, VanHier, wooncorporaties en het Spaarne Gasthuis – al een soort van platform 

en zou als zodanig kunnen functioneren. Dit zou tevens als voorbeeld kunnen dienen voor Haarlem.  

Wijkraad Molenwijk vindt dat er wel een kerngroep in de wijk moet blijven. Het is van belang dat bewoners 

voor advies, hulp of actie een vast aanspreekpunt in de wijk hebben dat de weg weet in het ambtelijk apparaat. 

Ook vindt de wijkraad dat activiteiten zoals De Buurtcamping, de werk- en klankbordgroepen,  Schalkwijk aan 

Zee, SCAS etc. voortgezet moeten kunnen worden.  

 

8. Rondvraag 

 Gerard laat weten dat door meerdere maatschappijen de grond dan weer open, dan weer dicht gemaakt 

worden voor werkzaamheden. Dit levert problemen op voor zijn vrouw, die met behulp van een rollator 

loopt. Hij vermoedt dat zij niet de enige is die hier last van heeft. 

 Glasvezel aan laten leggen in de woning: wanneer dit door T-Mobile wordt gedaan, verplichten zij een 

abonnement af te sluiten. Bij KPN is dit niet het geval. Ziggo / Vodafone biedt geen abonnementen voor 

particulieren, Vodafone wel voor zakelijke klanten. 

 

8. Sluiting  

Riet dankt de aanwezigen voor hun komst en hoopt iedereen weer terug te zien bij de volgende openbare 

vergadering . Zij sluit de vergadering om 20:55u. 

 

 

 

 

 

 

 

De volgende openbare wijkraadsvergadering is op dinsdag 21 februari 2023. 

 

 


